
Årsberetning 2012. 

 

Rokering i bestyrelsen. 

Ole Larsen blev i efteråret bestyrelsesmedlem og overlod pladsen som næstformand til Mogens 

Christiansson. 

 

Bestyrelsen takker Ole Larsen for hans tid som næstformand. 

 

Garantkonto. 

På generalforsamlingen sidste år blev det vedtaget at opsige Garantkontoen. Beløbet kr. 30.000 bliver 

frigivet  marts/april i år, hvis vi ønsker det.  

 

Incassosager. 

Foreningen har i årets løb kørt incassosag mod visse medlemmer, hvilket var både dyrt og meget trist. 

 

Hjertestarter. 

Bestyrelsen havde i 2011 søgt Trygfonden om tildeling af en hjertestarter. 

Desværre fik vi afslag. Bestyrelsen har igen (januar 2013) søgt om tildeling af hjertestarter. Hvis vi får 

hjertestarteren tildelt skal 2-4 personer på kursus i betjeningen af den. 

 

Brolauget. 

Brofolket arbejder som sædvanligt godt og ihærdigt.  Det er et dejligt, stabilt folk, som også forstår at 

tiltrække nye, unge medlemmer. Stor tak til brofolket og jeg tør godt skrive fra hele foreningen. Læs 

også brofolkets beretning, som er vedlagt denne beretning. 

 

Dyrene på engen. 

Kenn, Max, til tider Svend Erik og andre passer dyrene trofast. Det er trygt, at overlade ansvaret til dem 

vel vidende, at de gør deres bedste for at dyrene trives. Læs beretningen fra Kenn, som er vedlagt 

denne beretning. 

 

Tilskud til dyrene. 

Foreningen har søgt og fået bevilget et 5-årigt tilskud. Bestyrelsen har ikke fået det eksakte beløb at 

vide endnu. 

 

Dræn/veje. 

Svend Erik og Mogens har renset brønd og afløb ved gr. 23, idet der var problemer. Der er indkøbt en 

40 meter lang split, som kan skabe gennemløb af vandet i rørene. Det har hjulpet en del og man ser lige 

tiden an. Vejene afrettes af Svend Erik og det forsøges, at holde dem i så god stand som muligt. Vi skal 

tænke på, at dette er et sommerhusområde med store vandmængder og højt grundvand, som kan være 

grundejerne til en del besvær. Som aftalt på generalforsamlingen sidste år, har bestyrelsen tilkaldt 

professionel vurdering af det øverste af T-vejen ved bl.a. gr. 166. Der var intet at udsætte på vejkassen. 

Græsset, der vokser op gennem gruset, bliver slidt af på mere befærdede veje. Da vejen er "blind" i 

begge ender er vejen ualmindeligt lidt befærdet. At vejene nu og da "støver" ved tørvejr i længere tid, 

kan man måske afhjælpe ved at nedsætte hastigheden yderligere.  



 

 

 

Ny havetraktor. 

Foreningen har i årets løb indkøbt en ny havetraktor. Det kunne ikke længere betale sig at reparere den 

gamle. Det er nødvendigt med godt værktøj, når der skal udføres et pænt arbejde. 

 

Hundeluftning m.v. 

Der er stadig nogle hunde, der lufter sig selv. Alle hunde skal holdes i snor hele tiden. Selvom vi er 

nogle der synes, at hunde er dejlige, er der også nogle, der er bange for dem, så for alles skyld, hold 

hunden i snor, så ved man også, hvor den besørger og kan få samlet op. 

 

Betaling af kontingent. 

Alle har betalt kontingent og tak for det. Det er så trist med incasso og retssager mod sine egne 

medlemmer. 

 

Foreningens rabatter. 

Der har været klager over, at renovationsfolkene ikke samler ituslået glas op, som falder ud af 

containeren ved tømning. Derudover kører vognen helt ind i rabatten og laver dybe hjulspor, som man 

er nødt til at fylde op for ikke at ødelægge sin græsslåmaskine. Der er foreløbig klaget mundtligt til 

firmaes ansatte.  

 

Nytårschikaner. 

Det er så ærgerligt, at nogle børn og voksne synes, at det er morsomt at ødelægge folks postkasser, 

til-salg skilte, smørre mayonaise og skum samt tandpasta på cykler, skure, biler m.v. Jeg vil opfordre 

familierne til, at nøjes med at smørre disse materialer på deres egne ting og nøjes med, at ødelægge 

deres egne postkasser.  

De samme børn ynder, at ringe på folks dørklokker og løbe. Det er heller ikke morsomt. Gid de kunne 

finde på noget mere konstruktivt at lave. 

 

Foreningens mail-service. 

Der er nu 71 medlemmer tilmeldt mailservicen. Tak for det! Det betyder, at de får Nyhedsbrevet, 

hastemeddelelser, indkaldelse til generalforsamling med bilag og referater m.v. tilsendt pr. mail. 

Det sparer foreningen for mange penge til porto, papir, sværte, kuverter m.v. og det letter bestyrelsens 

arbejde. Service over computeren er fremtiden hér, ligesom i det øvrige samfund. 

 

Bestyrelsen opfordrer medlemmer med computer til at tilmelde sig mail-service på 2bjerg@mail.dk. 

Foreningens hjemmesideadresse er: www.gf-tobjerg.dk.   

 

Bestyrelsen takker alle, der har givet en hånd med i arbejdet på foreningens område og ønsker 

medlemmerne et rigtigt dejligt forår og en solrig sommer. 

 

 

Bestyrelsen 


